



Update on COVID-19 (Coronavirus), ALHOSN UAE App

تحديث بخصوص فيروس كورونا (كوفيد-19)، "تطبيق الحصن"

Dear Valued Customers,

عملاؤنا الكرام،

ALHOSN is the official UAE app for contact tracing and health testing related to COVID-19. Everyone in the UAE should download the app on their mobile devices.

نلفت عنايتكم إلى أن تطبيق "الحصن" هو التطبيق الإماراتي الرسمي لنتائج فحوص فيروس كورونا المستجد (كوفيد 19)، ونهيب بالجميع تنزيله واستخدامه عبر أجهزتهم المحمولة.

The app helps trace people who have been in close proximity to confirmed COVID-19 cases to prevent the spread of the virus. It also provides residents with access to their test results and a health colour coding system that identifies and allows individuals that are free from COVID-19 disease to access public spaces. By using the app, everyone can help stop the spread of COVID-19 and keep their family and friends safe.

يعمل تطبيق "الحصن" على تتبع مخالطي الحالات المؤكد إصابتها بفيروس (كوفيد-19)، وهي آلية فعالة للحد من انتشار هذا الفيروس. ويتضمن نظام التشفير الخاص بالتطبيق نظام ألوان مشفر لتحديد الحالة الصحية لكل مستخدم، والسماح للأفراد الخاليين من المرض بالوصول إلى الأماكن العامة. باستخدام التطبيق، يمكن للجميع المساعدة في وقف انتشار هذا الفيروس والحفاظ على سلامة أسرهم وأصدقائهم.

For more information about the app, you may visit the official site:

لمزيد من المعلومات حول التطبيق، يرجى التفضل بزيارة الموقع الرسمي من خلال الرابط أدناه:

<https://www.ncema.gov.ae/alhosn/index.html>

Please continue to be safe and take care. Remember to stay at least 2 meters from others, wear a mask when leaving your home, wash your hands regularly and do not touch your face.

حافظ على سلامتك وسلامة الآخرين، واستمر في المحافظة على مسافة مترين مع الآخرين، وارثدي الكمامة عند الخروج من المنزل، واغسل يديك بانتظام، وتجنب ملامسة وجهك قدر الإمكان.

For any clarifications, inquiries or information, please contact:

للمزيد من التفاصيل والاستفسارات، يرجى التواصل معنا على الأرقام التالية:

DAZ Admin:	Admin.Daz@Jafza.ae 04 8010663 - 04 8010664 – 04 8010665 – 04 8010484	القسم الإداري:
DAZ Commercial:	Commercial.Daz@Jafza.ae 04 8010655 – 04 8010662 – 04 8010483	القسم التجاري:
DAZ Customer Relation:	Customer.Service-DAZ@Jafza.ae 04 8010650 – 04 8010654 – 04 8010640	خدمة العملاء:

Dubai Auto Zone

منطقة دبي للسيارات